
INFORMACJE O STAROSTWIE POWIATOWYM W LESZNIE 

W JĘZYKU ŁATWYM DO CZYTANIA – ETR 

 

 

Budynek główny Starostwa Powiatowego w Lesznie  
pl. Kościuszki 4b 

 

Starostwo Powiatowe w Lesznie to miejsce, w którym pracuje władza samorządowa Powiatu 

Leszczyńskiego. 

Powiat Leszczyński składa się z 7 gmin: Krzemieniewa, Lipna, Osiecznej, Rydzyny, 

Święciechowy, Wijewa i Włoszakowic. 

W Starostwie Powiatowym w Lesznie pracuje Starosta Leszczyński, przewodniczący władzy 

wykonawczej – Zarządu Powiatu Leszczyńskiego. Starosta jest kierownikiem Starostwa. 

Starostwo Powiatowe w Lesznie znajduje się w trzech budynkach – na 

pl. Kościuszki 4b, na pl. Kościuszki 4c i przy Alejach Jana Pawła II 23. 



 

Budynek Starostwa Powiatowego w Lesznie 

Wydział Komunikacji 

pl. Kościuszki 4c 

 

 

 

Budynek Starostwa Powiatowego w Lesznie 

Wydział Geodezji i Wydział Gospodarki Nieruchomościami 

Aleje Jana Pawła II 23 

Czym zajmuje się Starostwo Powiatowe? Starostwo wykonuje różne zadania, np.: 

• opracowuje i realizuje budżet powiatu, 

• wydaje pozwolenia na budowę, 

• wydaje dowody i tablice rejestracyjne oraz prawa jazdy, 

• prowadzi rejestry stowarzyszeń i klubów sportowych, 

• współpracuje z organizacjami pozarządowymi, 



• buduje i naprawia drogi gminne, 

• wykonuje remonty i buduje nowe potrzebne budynki, 

• prowadzi szkoły specjalne, 

• wydaje karty wędkarskie, 

• prowadzi powiatowy zasób geodezyjny i kartograficzny, 

• wydaje orzeczenia o niepełnosprawności i stopniu niepełnosprawności, 

• wydaje karty parkingowe dla osób niepełnosprawnych, 

• udziela nieodpłatnej pomocy prawnej, 

• udziela bezpłatnego poradnictwa konsumenckiego. 

 

 

 

Parking dla niepełnosprawnych przed głównym budynkiem  

Starostwa Powiatowego w Lesznie 

 



 

Parking dla niepełnosprawnych przed Wydziałem Komunikacji 

Starostwa Powiatowego w Lesznie 

 

Starostwo Powiatowe jest trochę dostępne dla osób z niepełnosprawnościami. Przed 

budynkami w Lesznie na pl. Kościuszki 4b i na pl. Kościuszki 4c są specjalne miejsca 

parkingowe dla osoby z niepełnosprawnościami. 

 

Toaleta dla osób z niepełnosprawnościami jest na parterze budynku w Lesznie  

na pl. Kościuszki 4b. 

 

 

 



Aby załatwić sprawy w Starostwie Powiatowym w Lesznie osoby z niepełnosprawnościami 

mogą: 

• napisać potrzebne pismo i wysłać je na adres: Starostwo Powiatowe w Lesznie, 64-100 

Leszno, pl. Kościuszki 4b, 

• przynieść pismo do Biura Obsługi Klienta.  

Biuro Obsługi Klienta to miejsce, w którym można zostawić pisma i inne dokumenty oraz 

uzyskać potrzebne informacje, 

• napisać pismo i wysłać je za pomocą platformy e-PUAP: 

www.epuap.gov.pl. ePUAP to skrót nazwy Elektroniczna Platforma Usług Administracji 

Publicznej. Do tego sposobu trzeba mieć internet i swoje konto w ePUAP, 

• napisać wiadomość i wysłać ją na adres e-mailowy: starostwo@powiat-leszczynski.pl 

• wysłać faks pod numer 65 529 68 09, 

• zadzwonić pod numer 65 529 68 00, 

• przyjść do Starostwa Powiatowego i spotkać się z pracownikiem w godzinach pracy 

Starostwa. 

Starostwo czynne jest od poniedziałku do piątku. W poniedziałki od godz. 8: 00 do godz. 

16:00, we wtorki, środy, czwartki i piątki od godz. 7:00 do 15:00, 

• Istnieje możliwość obsługi osób słabosłyszących/niesłyszących w języku migowym, po 

uprzednim powiadomieniu i umówieniu wizyty pod nr tel. 65 529 68 00. 

 

 

Numery telefonów do pracowników Starostwa Powiatowego w Lesznie: 

Punkt Obsługi Klienta – tel. 65 529 68 00 

Sekretariat Starostwa Powiatowego w Lesznie - tel. 65 529 68 01 

Sekretarz Powiatu – tel. 65 529 68 08 

Skarbnik Powiatu – tel. 65 529 68 04 



Wydział Organizacyjny – tel. 65 529 68 00 

Wydział Budżetowo – Finansowy, Planowania I Rozwoju – tel. 65 529 68 04 

Wydział Inwestycji i Funduszy Zewnętrznych – tel. 65 525 69 77 

Wydział Architektury i Budownictwa – tel. 65 529 68 26, 65 529 68 27 

Wydział Ochrony Środowiska i Transportu – tel.65 529 68 13, 65 529 68 32 

Wydział Komunikacji – tel. 65 529 68 18 

Wydział Geodezji – tel. 65 529 68 43 

Wydział Gospodarki Nieruchomościami – tel. 65 529 68 44 

Biuro Oświaty i Spraw Społecznych – tel. 65 529 68 35, 65 525 69 75 

Biuro Audytu – tel. 65 529 68 06 

Biuro Kadr – tel. 65 529 68 03 

Biuro Rady – tel. 65 529 68 52 

Powiatowy Zespół ds. Orzekania o Niepełnosprawności – tel./fax 65 529 68 40 

 

 

Wszystkie informacje o Powiecie Leszczyńskim można znaleźć na stronach internetowych: 

www.powiat-leszczynski.pl i https://bip.powiat-leszczynski.pl 

 


